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 Tříkrálové setkání Pražské družiny 7. ledna 2025 na Celnici 
 
 Přítomno 11 bratrů a 6 sester – viz prezenční listina 

 

 Po 15 minutovém zdržení (čekalo se na opozdilce, kteří uvízli v MHD), nás 
přivítala sestra rádkyně Amálka.  
 

Schůzku jsme zahájili Junáckou hymnou. 
 

 
 

Poté Amálka požádala o minutu ticha za zemřelé sestry a bratry, kteří nás 
opustili v loňském roce.  
 

12. srpna zemřela sestra Dana Seidlová – Pirátka 
29. srpna jsme ukončili členství sestře Aleně Seidlové – Áje 
14. prosince zemřel bratr Jan Vondrášek – Roger 
18. prosince zemřela sestra Ludmila Bělovská – Lída 
31. prosince zemřel bratr Adolf Socher - Dolfi 
 

  Amálka přečetla citáty o rodině a skautském poutu od neznámého autora, 
které vybrala a upravila pro dnešní setkání. 
 

„Pouto, které spojuje vaši pravou rodinu, není pouto krve, ale pouto úcty 
a radosti ze života toho druhého.“  

 

„Skautská rodina je stejná jako větve stromů. Všechny rostou vlastním 
směrem, ale kořeny zůstávají stejné.“ 

 

„Rodina není vždy krev. Jsou to lidé ve vašem životě, kteří vás chtějí v tom 
svém. Ti, kteří vás přijímají za to, kým jste. Ti, kteří by udělali cokoliv, aby 
viděli váš úsměv a Ti, kteří vás milují bez ohledu na to, co se stane.“ 
A taková je i ta naše správná skautská rodina.“ 
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 Po smutném začátku nastává radostnější část dnešní schůzky, neboť mezi 
nás přišly dvě nové členky SO, které od ledna patří do naší Pražské družiny. Přivítali 
jsme sestru Blanku Hejhalovou a sestru Miriam Kupkovou – Čakanku.  
 

    
 

Obě sestry nám ve zkratce pověděly o svém skautování. Pro některé z nás to 
nebylo až tak nové, neboť jsme se se sestrami již dříve potkávali na společných 
akcích a některé jsme i společně připravovali. Věřím, že obě děvčata mezi nás 
bezvadně zapadnou, což bylo i na dnešní schůzce zjevné.  
 

 Na únorové schůzce bychom měli schvalovat nové kandidáty. Dnes jsem 
převzala první návrh a pravděpodobně by mohli být ještě dva. Uvidíme. 
 

 Popřáli jsme k lednovým narozeninám sestře a bratrům: 
   2. ledna - sestra Adéla Čapková 
              11. ledna - bratr Pavel Coufal – Chobot 
         14. ledna - bratr Vojtěch Janoušek 
a dnes        7. ledna - bratr Jindřich Valenta – Vlk (90 let) 

 

 Narozeniny bratra Vlka jsme náležitě oslavili při pohoštění a sklence vína, 
zazpívali jsme mu, a aby se doma nenudil, tak dostal dřevěný hlavolam a přáníčko.  
 

 Amálka s Adélkou nechaly kolovat vlastnoručně vyrobené PF na rok 2025 
a Amálka ještě vyřídila pozdravy od všech členů družiny, kteří nemohli dnes přijít, 
i od těch kteří jsou dlouhodobě omluveni pro zhoršené zdraví. 
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 Rádkyně ještě informovala o Volebním sněmu KD (bude v lednu 2026). 
Stávající náčelnictvo prosí, aby členstvo přemýšlelo o kandidátech z KD. 
 

  Letos se připravuje Oldskautské Jamboree Středočeského Kraje a Prahy 
v Kutné Hoře od 23. května až do 25. května 2025 – viz pozvánka. 
 

 Sestra Hini - Eliška Pavlíková - výchovná zpravodajka KD a členka SO hledá 
možnosti vzdělávání oldskautů. Uvažuje se o Lesní škole pro OS, o vzdělávacích 
seminářích. Sestra Hini očekává zpětnou vazbu na toto téma.  
 

 Volné povídání kolem stolu se neslo v radostném duchu, vzpomínalo se na 
Vánoce i na dění v oddílech a střediscích, na cesty za skauty v zahraničí a rozdíly 
mezi českým a zahraničním skautingem. Shodli jsme se, že nad náš skauting není a 
že by se od nás kdekdo mohl ještě něčemu přiučit. Hlavně co se praktičnosti 
v táboření týká. Derviš chválil činnost v Lesních školkách, kde se děti pohybují 
každý den v přírodě. Učí se všelijaké dovednosti se dřevem, poznávají flóru i faunu 
a mohou tak směle konkurovat skautským dětem.  
 

 Povídání se trošku protáhlo a tak jsme společně rychle uklidili a rozloučili se 
Večerkou v Gilwellském kruhu. 
 
 Příští schůzka bude v úterý 11. 2. v 16:00 opět zde v Celnici. 

 

         Zapsala Amálka 
         Foto Derviš 
 

 
 

 


